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Hodnocení vyznačte x v příslušném políěku

Výsledná klasifikace je dana celkovým subjektivním ( nikoliv matematickým)
pruměrem hodnocení, uvedeného v tabulce.

Hodnocení BP doplňte slovním r,yjáďením v rozsahu max. do formátu ,A.4

Navrhovaná qýsledná klasifikace ( nehodící se škrtněte )

Hlediska hodnoceni
bakalářské práce

Úroveň

výborná velmi
dobrá dobrá nevy-

hovuiící

Splnění rozsahu zadání x

odborná úroveň práce x

Aplikovatelnost v praxi x

VyuŽití studiem získaných znalostí x

Iniciativa při řešení prob|émů x

Koncepčnost v přístupu k řešení x

Formální uspořádáni a Úprava x

výborně RrR R
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PředloŽená bakalářská práce sfudentky Veroniky Jandové splňuje zadání bakalařské práce
v plném rozsahu. Je vypracována pečlivě, systematicky a jednotlivé kapitoly patřičným způsobem
řeší zadané téma.

Toto téma bylo vybrríno z oblasti ergonomického projektování pracovních míst. PovaŽuji
za dan.ežité upřesnit, že se nejedná o typický výrobní provoz. Ve kterém se měří, a poté i hodnotí,
ergonomické a hygienické aspekty pracovních podmínek. Přesto jsem se rozhodla toto téma
přenést do prostředí školy. Jelikož, posluchárna, laboratoř, hala a ostatní qffiové místnosti lze
v takovém případě považovat za společné pracoviště studentu a pedagogů, ve kteých někteří tráví
většinu času během akademického roku. Ztohoto důvodu vidím podstatné toto ,,pracoviště..
zhodnotit očima studenta' tak jako to udělala slečna Jandová. Ta posoudila jak měřitelné
parametry z oblasti ergonomie a techniky prostředí (hluk, osvětlení, správné dispozice místa
sezení), ale následně rozšířila svoji studii i o psychologické vnímrání prostředí laboratoře. Na
zékJadé všech popsarrých skutečností nawhla zajímavé řešení úprav stávajícího stavu qýukové
místnosti. Y závěru práce je provedena rozvaha nad rea|izací navržených úprav z pohledu
ekonomických nakladů.

K práci mám následující dotaz:

Kromě jiŽ Vámi nawžených a publikovaných úprav dané laboratoře' máte ještě další podněty ke
zlepšení, které Vás při zpracovánitéto práce napadly? Nemusí se týkat jen konkrétní místnosti,
ale obecně prostředí fakulty jako takové. To, co Vy, jako studentka FST v Plzni, v současné době
postrádáte.

V Plzni 25.7.2013
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V. Pokomá


